
Zn: Or.o0t2.1..20t9 Protokół Nr 1/2020

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich

odbytego w dniu 30 styczni-a 2020 roku.

Przewodniczqcy Komisji Bogustaw Bartos otworzyt pierwsze w fo2o roku posiedzenie

Komisji i na wstępie powitał jej członków.

Stwierdził ona, że na stan 5 cztonków w posiedzeniu udziat bierze, 5 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załqcznik nr 1 do protokotu.

Następnie Przewodniczqca Komisji powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Sekretarza Gminy Barbarę Bade|skq,

- Kierownika GoPS Agnieszkę Czechowskq,

- Pracownika GoPS Bożenę Koniecznq,

- Kierownika Gminnej Bib|ioteki PubIicznej w Fałkowie Mariannę Gtqbata,

- Prezesa GLKS w Fatkowie Huberta Szymczyka,

- Przedstawiciela jednostki OSP w Czermnie Piotra Koniecznego,

Lista obecności stanowi załqcznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Następnie Komisja jednogtośnie przyjęta porzqdek posiedzenia w następujqcym

brzmieniu:

l-.Otwa rcie posiedzen ia i stwierdzen ie q uorum.

f .P rzyjęcie porzqd ku posiedzen ia Kom isj i.

3. Przyjęcie protokotu ze wspólnego posiedzenia Komisji.

4. Sprawozdanie z dziata|ności Komisji zafoL9 rok.

5'Zapoznanie się ze sprawozdaniem z dziataInościGOPS w 2019 roku.

6. Analiza informacji na temat dziatania Zespotu Interdyscyplinarnego w 2019 roku.

7. Sprawozd a nia z dziataIności jed nostek ochotn iczych Strazy Poża rnych'

8. Sprawozdania z dziata|ności p|acówek ku|tury: Gminnej Bib|ioteki Publicznej w Fatkowie i

Biblioteki Publicznej w Czermnie za 2A19 rok.

9,Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działa|nościGminnego Ludowego K|ubu Sportowego

za fOt9 rok.

!0. Zapoznanie z Planami Pracy w/w instytucji na 2019 rok'

1.1. Sprawy różne iwo|ne wnioski.

12. Takonczen ie posiedzen ia.

Porzqdek posiedzenia stanowi zatqcznik nr 3 do niniejszego protokotu.
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Komisja jednogłośnie przyjęła protokót ze wspó|nego posiedzenia statych Komisji

Rady Gminy, które odbyto się w dniu 12 grudnia 20].9 roku nie wnoszqc do niego żadnych

uwag.

Ad.pkt.4.
Sprawozdanie z pracy Komisji za okres od 1. stycznia do 31. grudnia 201.9 roku odczytał

Przewodniczqcy Komisji Bogusław Bartos.

Do pracy Komisji w omawianym okresie nie wniesiono zadnych uwag, sprawozdanie stanowi

załqcznik nr 4 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.5.

Ze sprawozdaniem z działa|ności Gminnego ośrodka Pomocy Spotecznej w Fatkowie

za 2OL9 rok zapoznata Kierownik Agnieszka Czechowska.

Poinformowata ona, ze GOPS w okresie 2019 roku objqł pomocq społeczn 4 L75 rodzin o

liczbie osób 428.

W 2019 roku zasitki stałe otrzymaty 43 osoby w tym: 5 osób pozostajqcych w rodzinie na

kwotę 1.3.o53,oo z| oraz d|a 38 osób gospodarujqcych samotnie na kwotę f4f.6l3,89 z|,

Zasiłki okresowe _ przYznano i wyptacono d|a 13 rodzin na kwotę f4.84o,7o zł, (cata kwota

pochodzita z dotacji).

Byty to zasitki przyznane z powodu: bezrobocia d|a 10 rodzin, długotrwałej choroby - 2

rodziny, niepełnosprawności- 1 rodzina, z innych powodów (wie|odzietność)- 2rodziny,

Schronienie optacono d|a 6 osób na łqcznq kwotę 73.085,00 zt.

Usługi opiekuńcze świadczone byty d|a 29 osób - koszt 130.890,00 zł, (część kosztów

ponosza osoby korzystajqce z pomocy).

Specjalistyczne usługi opiekuńcze świadczone byty w miejscu zamieszkania ]- dziecka - koszt

9'f5f,54 zt ( całość z dotacji).

Dodatek mieszkaniowy został wyptacony d|a 1 rodziny w kwocie 783,88 z|.

Wynagrodzenie należne z tytułu sprawowania opleki przyznane przez sqd opiekunowi

prawnemu wyptacono d|a jednej osoby na tqczna kwotę 1.800,00 zł, całość dotowana.

Zasiłk! celowe - na zakup |eków, odzieiy, obuwia i opału, środków czystości, środków

opatrunkowych, na remont, koszty energii elektrycznej, dofinansowanie do zakupu |oŻka 
.

rehabilitacyjnego oraz do specjaIistycznego wózka inwaIidzkiego - ogó|na kwota 20.000,00 zł.

Na program ,,Positek w szkole i W domu,, _ wydatkowano kwotę 1'07,797,oo zI z tego środki

wtasn e 43. ]. 19,oo zł oraz dotacja 64.67 8,oo zł.

1) Na dożywianie dzieci i mtodzieży w szkołach w 201.9 roku wydatkowano kwotę f8'4o7,0o

zt, w tym środki wtasne to kwota LL.872,oo zt i dotacja 1.6'535,00 zł.

obiady były optacone d|a uczniów Pub|icznej Szkoły Podstawowej w Czermnie, Pub|icznej

Szkoty Podstawowej w Fatkowie i Pub|icznego Gimnazjum W Fałkowie, w Specja|nym

ośrodku Szko|no-Wychowawczym W Baryczy oraz W Szkotach PonadgimnazjaInych W

Końskich.

f\ Dożywianiem bez sporzqdzenia wywiadu środowiskowego na prośbę dyrektora

Specja|nego ośrodka Szko|no - Wychowawczego w Baryczny objęto 1 dziecko, optacono 56
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posiłków w formie petnego dania gorqcego, tqczna kwota wydatkowana na ten ce| to 280, 00

zł, ztego środki własne LIf, oo zt i dotacja 168, 00 zł.

3) Pomoc w formie zasitku ce|owego na żywność - tq formq pomocy w 2019 roku objęto

94 rodziny, kwota wydatkowana na ten ce| to 79.390,00 zł z tego środki własne to 3,]'.24-I,0o

zl oraz dotacja 48.L43,00 zl.

. Gminny ośrodek Pomocy Społecznej w 2019 roku optacit składkę zdrowotnq od 41 osób

pobierajqcych zasiłek stały - byta to kwota f2'72o,86 z|,

Gminny ośrodek Pomocy Społecznej w 2019 roku realizowat również formę pomocy

materialnej o charakterze socja|nym d|a uczniów zamieszkałych na terenie Gminy.

Stypendium szko|ne otrzymato 88 uczniów na tqcznq kwotę 9l.o74,0o, z tego dotacja to

81-.966,00 z| oraz środki własne 9.108,00 zt.

Będqc przy głosie Agnieszka Czechowska poinformowata, że w miesiqcu grudniu 2019

roku pracownicy G9PS wspó|nie z pracownikami Gminnej Biblioteki w Fatkowie przygotowa|i

wigi|ię d|a osób samotnych z terenu Gminy.

Również w miesiqcu grudniu 20].9 roku Gminny ośrodek Pomocy Spotecznej podpisał

umowę dotyczqcq utworzenia 2 świetlic środowiskowych w gminie Fatkowie w ramach

p rojektu kon ku rsowego.

GoPs w 2019 roku realizował również zadania z zakresu świadczeń rodzinnych,

świadczeń rodzicie|skich, funduszu aIimentacyjnego, świadczenia wychowawczego

( rodzina 500+) oraz Programu Dobry Start.

świadczenia rodzinne - wydatkowano ogótem L.8f9.oI7 ,86 zł'

1) na zasiłki rodzinne wydatkowano 502.8034,34zł,

2) na dodatki do zasiłkow -f57,463,5f zt, W tym z tytutu:

- urodzenie dziecka- kwota Iqczna ]-4.000,00 zt,

- opieki nad dzieckiem W okresie ur|opu wychowawczego - ogótem 4f '437,o0 z,I,

- samotnego wychowywania dziecka - ogótem 39'056,00 zt,

- kształcenia i rehabi|itacji dziecka niepetnosprawnego - ogółem 28.885,00 zł,

- rozpoczęcia roku szko|nego - 23.300,00 zt,

- poójęcia przez dziecko nauki poza miejscem zamieszkania - ogółem 40.108,00,

- wychowywania dziecka w rodzinie wie|odzietnej - ogótem 68,782,o0 z|,

3) zasiłek pie|ęgnacyjny - kwota 467.oo7,oo zł,

4) świadczenie pie|ęgnacyjne - ogótem 455'274,o0 zt,

5) specjalny zasitek opiekuńczy _ kwota 46'087 ,oo zł,

6) zasitek d|a opiekuna - ogółem t4.88o,oo zl,

7)jednorazowa zapomoga z tytułu urodzenia się dziecka _kwota f5.ooo,oo zł,

8) świadczenie rodzicie|skie - na kwotę 76.15f,oo zł (89 świadczeń),

Ustawa ,,za życiem,, - \^, 2019 roku wyptacono jednorazowe świadczenie w tqcznej

wysokości 4.000,00 zt.

sktadka na ubezpieczenie emeryta|ne i rentowe za osoby pobierajqce świadczenie

pie|ęgnacyjne w 20].9 roku wyniosIa 9a,484,oo zł (f94 świadczenia).
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Sktadka na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierajqce świadczenie pie|ęgnacyjne

to kwota 73.677,oo zł (96 świadczeń).

Składka na ubezpieczenie emerytaIno-rentowe za osoby pobierajqce specjaIny zasiłek

opiekuńczy _ Lf .683,oo zt (76 świadczeń).

Składka na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierajqce specjaIny zasitek

. opiekuńczy _ 2.f92,o0 zt ( 4f świadczenia).

Sktadkę emeryta|no-rentowa d|a opiekuna wyptacono ogótem na kwotę 3.583,009 zt

( 21. świadczeń).

Składka zdrowotna d|a opiekuna - wypłacono kwotę 670,00 zt (12 świadczeń).

W 2019 roku wyptacono 206 świadczen z funduszu a|imentacyjnego na |qcznq kwotę

77 ,6fo,oo zł, (|iczba osób uprawnionych otrzymujqcych świadczenia aIimentacyjne - 19).

Kwoty zwrócone przez dtużników alimentacyjnych z tytułu wypłaconych świadczeń

z funduszu alimentacyjnego to 6L'f62,oL zł, na dochody budżetu państwa przekazano

49.930,19 zt, dochody wtasne gminy z tytułu wyptaconych świadczeń a|imentacyjnych to

7L.33t,8f zlł'

Na świadczenia rodzinne i fundusz alimentacyjny w 2019 roku wydatkowano

łqcznie 1.906.638,00 zł.

Na rea|izację programu Rodzina 500+ w 2019 roku tqcznie z kosztami obstugi

wydatkowano kwotę 3.340.809,80 zł.

Dobry start - to 300, 00 zł jednorazowego wsparcia dla uczniów rozpoczynajqcych

rok szko|ny, jest to świadczenie przyznawane bez wzg|ędu na dochód.

Na to świadczenie w 201.9 roku zostało ztożonych 325 wniosków, koszt tego

Programu wraz zjego obstugq wyniósł I49,42o,o0 z|.

Będqc przy gtosie Kierownik GOPS poinformowała, ze w 2019 roku 43 rodziny

wie|odzietn e złoŻyły wniosek o przyznanie Karty Dużej Rodziny, 4 rodziny wystqpity z

wnioskami o przedłużenie Karty Dużej Rodziny.

Jak da|ej poinformowata Kierownik GoPS Gminny w 2oL9 roku rea|izowano również

zadania z zakresu dystrybucji artykutów spożywczych d|a osób najbardziej potrzebujqcych w

rambch Programu operacyjnego Pomoc żywnościowa2oL4-2020 z Europejskiego Funduszu

Pomocy Najbardziej Potrzebujqcym.

W 201.9 roku pomocq objęto 355 osób, ponadto GoPs wydat skierowania d|a 200 osób do

Parafii Rzymsko-Katolickiej w Czermnie.

Na zakończenie Agnieszka Czechowska udzieIita dodatkowych wyjaśnień i

szczegótowo dopowiedziata na pytania członków Komisji'

Następnie Kierownik Agnieszka Czechowska zapoznala z P|anem Pracy GoPs na fofo

rok.

Plan Pracy okreś|a zadania, jakie rea|izowane będq przez GoPS.

Zadania te będa dotyczyty:. 
- udzie|ania różnych form pomocy osobom potrzebujqcym,

- przyjmowanie wniosków o przyznanie pomocy pieniężnej i niepieniężnej,
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- praca W terenie (przeprowadzanie wywiadów środowiskowych, monitorowanie środowiska,

praca socjalna),

- wydawanie decyzji, co do przyznania pomocy społecznej,

. sporzqdzanie Iist wypłat,

- sporzqdzanie wniosków o wydawanie Kart Dużej Rodziny,

- prowadzenie Zespotu lnterdyscyplinarnego ds. przemocy w rodzinie,

- prowadzenie spraw odnośnie świadczeń rodzinnych,

- prowadzenie Programu Rodzina 500+,

- prowadzenie funduszu alimentacyjnego (przyjmowanie wniosków o ustalenie prawa do

funduszu alimentacyjnego oraz odpowiedniej dokumentacji w tym zakresie' rozliczanie

funduszu alimentacyjnego, rozpatrywanie zmian zaistniatych w trakcie okresu pobierania

zasitku),
. prowadzenie postępowań w stosunku do dłużników aIimentacyjnych (wystawianie

upomnień itytułów wykonawczych w tym zakresie),

- comiesięczne zapotrzebowanie na wyptaty poszczegó|nych świadczen z

oraz świadczeń rodzinnych,

- sporzqdzanie sprawozdań z pomocy społecznej oraz świadczeń rodzinnych a także

sprawozdań finansowych i statystycznych,

- ewidencjonowanie operacji finansowych GoPs, sporzqdzanie |ist wynagrodzeń i dek|aracji

ZUS.

omawiane przez Kierownika GoPs materiaty stanowiq zatqcznik nr 5 do niniejszego

protokotu.

Ad.pkt.6.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrała Przewodniczqca Gminnego Zespołu

InterdyscypIinarnego do Spraw Przeciwdziatania Przemocy W Rodzinie Bożena Konieczna.

Poinformowata ona, że Gminny Zespót |nterdyscyp|inarny zostat powotany Zarzqdzeniem

Wójta Gminy z dnia 31 sierpnia 20].1 roku.

W skład Zespołu wchodzq przedstawiciele: Gminnego ośrodka Pomocy Spotecznej, Gminnej

rońis;i Rozwiqzywania Prob|emów A|koho|owych, ochrony zdrowia, Policji, oświaty oraz

Sqdu Rejonowego w Końskich.

Ce|em dziatania tego Zespołu jest stworzenie jednolitego silnego frontu oddziałujqcego

zarówno na osobę doznajqcq przemocy a także osobę, która stosuje przemoc w rodzinie.

W 2019 roku posiedzenia Zespotu odbywały się w za|eżności od potrzeb, odbyło się 19

posiedzeń tego Zespołu.

W okresie 2019 roku wpłynęto tqcznie 1-3 Niebieskich Kart : 2 z nich zostaty załozone przez

pracownika socjalnego GoPs w Fatkowie, 1-1 zostało założonych przez Policję.

Zespót Interdyscyplinarny w 2019 roku zakończyt procedurę 6 Niebieskich Kart ( w tym jednq

za|ozonqw 2018 roku).

Na koniec 2019 roku zostały czynne 3 Niebieskie Karty poinformowata Bożena Konieczna.

Na zakończenie udzie|ita ona dodatkowych wyjaśnień dotyczqcych omawianego tematu.

pomocy spotecznej
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Informacja stanowi załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.7.
W ko|ejnym punkcie Przewodniczqcy Komisji udzie|it głosu Komendantowi Gminnemu

Zwiqzku ochotniczych Straży Pożarnych W Fałkowie jednocześnie członkowi Komisji

G rzegorzowi Zga niaczowi.

Przedstawił on sprawozdanie z działaIności ratowniczo-gaśniczej jednostki ochotniczej Straży

Pozarnej w Fatkowie za fOI9 rok.

W zo1g roku jednostka uczestniczyta w 45 zdarzeniach w tym pozary: traw-12 (oraz L

fatszywe zgłoszenie), |asu-8 ( oraz 2 fałszywe zgłoszenia), ciqgnika rolniczego . 1, sadzy - 1,

budynków gospodarczych - 1-, składowisko odpadów w Fałkowie _ 19 wyjazdów, 1 wyjazd

administracyjny (pomoc Urzędowi Gminy w ocenie zagrożenia pożarowego wysypiska) oraz 1

wyjazd na składowisko odpadów ceIem dozoru przeciwpozarowego.

LokaIne zagrożenia, jakie odnotowano w 2019 roku to: próba samobójcza- 1-.

Jednostka uczestniczyta W ćwiczeniach ratowniczo-gaśniczych na obiekcie Kościoła

Parafia|nego w Fatkowie zorganizowanych przez Państwowa Straż Pożarnq z Końskich.

W działaniach w 2019 roku udziat brato ogółem 289 strażaków, ogó|ny czas udziału w tych

akcjach to 1797 godzin.

Jak poinformował Grzegorz Zganiacz w 19 wyjazdach do pożaru składowiska odpadów w

Fałkowie udziat brało 169 strażaków, łqczny czas tych akcji to 1379 godzin,

Poza działaniami ratowniczo-gaśniczymi jednostki oSP w 2019 roku uczestniczyły również w

zawodach sportowo-pożarniczych zorganizowanych w Fatkowie.

Uczestniczy|i oni również w szko|eniach organizowanych przez Komendę Powiatowq PSP w

Końskich.

Jak poinformowat Gminny Komendant osP strażacy braIi takze czynny udział W

uroczystościach kościeInych, państwowych oraz organizacji imprez okolicznościowych a

ta kże ku ltu raI no-oświatowych.

W dniu 23 grudnia 2019 roku jednostka oSP w Fałkowie zostata wpisana do Krajowego

Syste m u Ratown ictwa G a ś n iczego po i nform owat G rzeg orz |ganiacz.

Będqc przy gtosie Grzegorz Zganiacz poinformowa,l, Że w roku 2020 p|anowane sa W

jed nostce OSP zebran ia sprawozdawczo-wyborcze.

Ponadto zgodnie z dotychczasowym zwyczajem strażacy równiez w roku 2020 będq brać

czynny udziat W uroczystościach koście|nych, państwowych oraz prowadzić działalność

prewencyjnq.

Na zakończenie swojej wypowiedzi udzie|ił on dodatkowych wyjaśnień i odpowiedziat na

pytania dotyczqce omawianego tematu.

Sprawozdanie za 2019 rok oraz plan dziatania na rok 2019 stanowi zatqcznik nr 7 do

n i n iejszego protokołu.

W dalszej części tego punktu g|os zabra| przedstawicie| jednostki osP Czermno Piotr

Konieczny.
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Poinformował on, że jednostka ta |iczy 67 druhów, zgodnie z załoŻeniami p|anu działania na

rok 2019 na zakup sprzętu przeznaczone zostały środki finansowe z Krajowego Systemu

Ratown ictwa Gaśniczego'

Jak poinformował Piotr Konieczny W 2019 roku jednostka wyjeżdżata tqcznie 59 razy do akcji

ratowniczych.

Byty to pożary - 40, inne zagrozenia - 1.6 oraz 3 wezwania fatszywe.

Najtrudniejszymi akcjami byty pożary składowiska odpadów w Fatkowie stwierdził Piotr

Konieczny.

Będqc przy gtosie poinformował on, że w 2019 roku członkowie oSP uczestniczy|i w

szkoleniach z zakresu podstawowego oraz szko|eniach dowódców organizowanych przez

Komendę Powiatowq Państwowej Straży Pożarnej w Końskich.

Ponadto cztonkowie oSP ponowi|i kurs z zakresu kwa|ifikowanej pierwszej pomocy uzyskujqc

tytut ratownika.

Jednostka oSP Czermno uczestniczyła również w zawodach sportowo-pożarniczych, które

odbyty się w Fałkowie.

Jak dalej poinformowat Piotr Konieczny w miesiqcu wrześniu 201.9 roku w jednostce zostata

przeprowadzona przez Komendę Powiatowq PSP z Końskich kontrola sprawdzajqca gotowość

bojowq, stan techniczny sprzętu, urzqdzen oraz dokumentacji.

Jednostka przez zespót kontro|ujqcy została oceniona bardzo dobrze poinformowat Piotr

Konieczny.

Następnie poinformowat on o zakupach sprzętu zarówno ze środków Krajowego Systemu

Ratownictwa Gaśniczego jak również Urzędu Gminy'

Kontynuujqc swojq wypowiedź Piotr Konieczny poinformował, że jednostka oSP Czermno w

2019 roku uczestniczyła w uroczystościach koście|nych oraz W Festynie pod nazwq,,oca|ić od

zapomnienia,,, którego by|i organizatorami wspó|nie z Urzędem Gminy a także w innych

uroczystościach na terenie Gminy.

Sprawozdanie przedstawione przez Piotra Koniecznego stanowi zatqcznik nr 7 do

niniejszego protokołu.

Ad.Bkt.8.
W dalszej części posiedzenia głos zabrała Kierownik Gminnej Bib|ioteki Publicznej w

Fałkowie Marianna Gtqbała i przedstawiła sprawozdanie za fot9 rok z działa|ności tej

Biblioteki oraz filii biblioteki w Czermnie.

Poinformowata ona o podstawowych zadaniach bib|ioteki, którym między innymi jest

gromadzenie, opracowywanie i przechowywanie materiałów bibliotecznych, zakup nowości

wydawniczych z uwzględnieniem poszczególnych grup czyte|niczych, udostępnianie zbiorów

bibliotecznych, popu|a ryzacja ksiqżki i czyte|nictwa, opieka nad |zbq Tradycji w Fatkowie.

Jak poinformowata Kierownik Bib|ioteki gromadzenie zbiorów odbywa się poprzez zakup

nowości wyd awn iczych, ksiqzkowych.

W bib|iotece gromadzone sq najwartościowsze pozycje ksiqżkowe, które sq dostępne na

rynku wydawniczym' przy wyborze okreś|onych t$utóW brane sq również pod uwagę
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sugestie czyte|ników, a przv zakupie Iektur bibIioteka konsu|tuje się ze szkołami

poinformowała Kierownik BibIioteki.

Kontynuujqc swojq wypowiedź poinformowata ona,..że w 2019 roku ksiqżki do biblioteki

zakupione zostaty ze środków budżetu Gminy oraz z dotacji Ministra Ku|tury i Dziedzictwa

Narodowego.

Na koniec 201-9 roku stan księgozbioru wynosit 1.9688 wo|uminów,w foL9 roku zakupiono

496 wo|uminów za kwotę tL 252, oo z| z tego budżetu Gminy f47 wo|uminów za kwotę

6o7f,00 zt i ze środków Ministra Ku|tury i Dziedzictwa Narodowego 249 wo|uminów za

kwotę 5 ].80, 00 zł.

Prenumerata czasopism to 5 tytułów w tym prenumerata czasopisma fachowego ,, Poradnik

Bib|iotekarza,, i czasopisma d|a dzieci ,, Świerszczyk,,'

Jak poinformowata Marianna Głqbata z prasy bieżqcej można skorzystać na miejscu jak

również wypożyczyć do domu, w 201.9 roku było 360 wypożyczeń prasy'

W 2019 roku w bib|iotece zarejestrowano 507 czyte|ników, W tym 175 do |at 15, w Fałkowie

260 czyte|ników ( 102 do |at 15), w Czermnie f47 czyte|ników (73 do |at 15).

Aby pozyskać jak najwięcej czyte|ników bib|ioteka wspótpracuje z rodzicami, nauczycielami

ze szkót i przedszkoIi'

Podczas odwiedzin bib|ioteki dzieci poprzez zabawę i formę czytania poznajq autorów oraz

bohaterów ksiqżek.

W 201.9 roku organizowane byty wystawki ksiqżek jak również kqcik d|a dzieci do ma|owania i

rysowania.

Bib|iotekę odwiedzito 4105 czyte|ników ( w Fatkowie 21.35 czyte|ników, w Czermnie 1970

czytelników) wypożyczenia na zewnatrz to 6755 wo|uminów w tym 4410 wo|uminów d|a

dzieci i mtodziezy.

Kontynuujqc swojq wypowiedź Marianna Gtqbata poinformowata, ze bib|ioteka

oferuje czyte|nikom stanowiska komputerowe z dostępem do Internetu. internet jest

udostępniony ze szkoty podstawowej w Czermnie co nie generuje dodatkowych kosztów. W

chwiIi obecnej trwajq prace aby doprowadzić state tqcze Internetowe.

" BibIioteka w Czermnie otrzymata dwa komputery, pod które zakupiono biurka oraz

d ru ka rkę.

Rok 2019 byt rokiem:

- Gustawa Her|inga-Grudzińskiego w jego 100 rocznicę urodzin.

- Anny Wa|entynowicz w 90 rocznicę jej urodzin,

- Stanistawa Moniuszki w 200 rocznicę jego urodzin,

W zwiqzku z tymi uroczystościami w bibIiotece wykonywane były hasta i gazetki.

W ramach promocji czyteInictwa wykonywane byty okoIicznościowe gazetki, hasta i

spotkania z uczniami szkół podstawowych i przedszko|i'

Zarówno w bibIiotece w Fatkowie jak i w Czermnie odbywaty się:

- cyk|iczne spotkania z uczniami specja|nejtroski iwspó|ne czytanie ksiqżek,
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- pod hastem ,,Moja Bib|ioteka,, uczniowie k|as o i k|as I zapoznawa|i się z księgozbiorem

znajdujacym się w bibIiotece,

- z okazji ,, Międzynarodowego Dnia Ksiqżki d|a Dzieci,, bib|iotekę odwiedziły dzieci z

przedszkola,

- w ramach akcji ,,Cata Polska czyta dzieciom,, W bib|iotece było gtośne czytanie ksiqżek d|a

dzieci z przedszkola i klas l, ll i lll,

- dzieci i mtodziez zwiedzaty lzbę Tradycji,
. z racji Światowego Dnia Środowiska odbyło się sprzqtanie placu wokót lzby Tradycji,

- przygotowania do obchodów Dni Gminy Fatków,

- w rocznicę wybuchu || wojny światowej organizowano Wystawę ksiqżek i spotkanie z

uczniami,

- z okazji,,Dnia Pluszowego Misia" zorganizowano spotkanie z przedszkolakami,

- cztery sezony odbywajq się spotkania szydełkowe, spotkania prowadzi Pani Janina

Kurpińska miejscowa mistrzyni i pasjonatka szydetkowania, grupa szydetkowa |iczy 1-5 osób,

. przygotowywanie spotkania optatkowego dla osób samotnych,

Następnie Kierownik Gminnej Biblioteki zapoznata zebranych ze szczegółowym

p|anem pracy na fofo rok Gminnej Bib|ioteki Pub|icznej w Fałkowie oraz Fi|ii Biblioteki w

Czerm n ie omawiajqc główne kieru n ki działania.

W fozo roku między innymi nadal p|anowane jest gromadzenie i opracowywanie

księgozbiorów pod kqtem ich przydatności w środowisku i dokonywanie niezbędnych

selekcji.

Kontynuowana będzie wspótpraca z instytucjami z terenu Gminy oraz współpraca ze

środowiskiem.

Wzbogacanie księgozbioru w nowości wydawnicze uwzg|ędniajqc propozycje czytelników

oraz w lektury szkolne w porozumieniu ze szkotami'

Ponadto p|anowane sq spotkania z czyte|nikami (W tym uczniami oraz przedszko|akami)

PIanowane jest również upowszechnianie czyteInictwa oraz rozne formy pracy.

Będqc przy gtosie Marianna Głqbała udzieliła wyjaśnień i odpowiedziata na pytania dotyczqce

funKcjonowania biblioteki w Fatkowie i w Czermnie.

Sprawozdanie za. 2oI9 rok przedstawione przez Paniq Kierownik Gminnej Bib|ioteki

Pub|icznej w Fatkowie oraz p|an pracy na rok 2020 stanowiq załqczniki nr 8 i 9 do protokotu.

Ad.pkt.9.
Ze sprawozdaniem z dziata|ności Gminnego Ludowego K|ubu Sportowego za 2oI9 rok

oraz pf anami na rok fo}o zapoznat Prezes Klubu Hubert szymczyk.

Jak poinformował ce|em działa|ności GLKs Fatków byto:

- rozwijanie ogólnej sprawności fizycznej wśród mieszkańców Gminy oraz poprzez regularne

treningi i rozgrywki,

- zaangażowanie dzieci, młodzieży i dorostych w regu|arne treningi pitki nożnej,

- udziat drużyn: or|ik starszy (2oo9 i mtodsi), junior starszy oraz seniorów w rozgrywkach

zwiqzkowych w piłce nożnej na szczebIu województwa,

str. 9



- udziat drużyn z terenu Gminy w rozgrywkach na szczeb|u powiatu, województwa i kraju,

- nauka pracy w zespo|e, nauka zasad fair play, radzenie sobie zarówno z Wygranq jak i z

porażkq,

- szkolenia i udział w meczach międzyk|ubowych,

- przekazanie dzieciom i młodzieży a|ternatywnej dIa ,,siedzenia przed teIewizorem i

kom puterem" m etody zagospod arowania czasu wol nego,

. zajęcia fitness d|a kobiet _ podniesienie ogó|nej sprawności fizycznej mieszkanek Gminy -
zagospodarowanie czasu wolnego,

- organizacja imprez i zawodów sportowych na terenie Gminy- zagospodarowanie czasu

wolnego, aktywny Wypoczynek oraz integracja mieszkańców,

P|anowane zajęcia szko|eniowe We Wszystkich sekcjach odbywaty się zgodnie ze z|oionq

ofertq.
Druzyny GLKS Fatków brały aktywny udział w imprezach oraz zawodach'

Imprezy sportowe oraz zawody odbywaty się po godzinach |ekcyjnych oraz W dni wo|ne od

nauki i pracy, czym zapewniony zostat aktywny wypoczynek'

2. Szczegółowy opis podjętych działań
2.1. Prowadzenie zajęć szko|eniowych w zakresie piłki nożnei, pitkisiatkowej orazzajęć

Sportowo-rekreacyj nych fitness.
l. Zajęcia treningowe dla dzieci i młodzieży - piłka nożna

Zajęciaodbywaty się trzy razy W tygodniu po 1,5h. w zajęciach brało udziat ok.1-5 osób w

okresie do 30.06.2019.
It. Zajęcia treningowe - piłka siatkowa.

Zajęciaodbywały się w okresie 01.02-30 .o4 L razw tygodniu po 1,5h, w zajęciach regu|arnie

brato udział około 15 zawodniczek'
7ajęcia prowadzone byty w ramach wktadu osobowego - trener Hubert Szymczyk,

|!|. Zajęcia fitness - odbyło się 70 zajęć w okresie 01.01-31.12.fol9, instruktor

E|żbieta Szymczyk.
2. |Jdziałw |idze juniorów oraz w rozgrywkach Klasy B seniorów w ramach rozgrywek

prowadzonych przez świętokrzyski Zwiqzek Piłki.
Rozgrywki junior młodszy.

Drużyna GLKS Fałków w okresie od 01..02-30.06 rozegrata 8 meczy (4 wyjazdowe) odnoszqc

3 zwycięstwa i 5 porażek.

K|asa B seńiorów
Drużyn a GLKS Fatków w okresie od 01.02-3 t,If .zoLg rozegrata fL meczy ( 12 wyjazdowych)

odnoszqc 8 zwycięstw, 4 remisy i 8 porażek.

Na pótmetku rozgrywek drużyna zajmuje 10 miejsce tracac 6 punktów do wice|idera.

3. Udział W rozgrywkach, zawodach iturniejach sportowych organizowanych przez inne

organizacje na terenie województwa i kraju.

W okresie 01.o2-31.1f.folgzawodnicy izawodniczki reprezentujqcy K|ub oraz Gminę braIi

udział w następujqcych imprezach sportowych:

Lo.oz.zo:rg. l Zimowy Turniej Piłki Siatkowej Kobiet pod patronatem Burmistrza

Miasta i Gminy Przedbórz - drużyna zajęła I miejsce na 8 drużyn biorqcych udział w

Turnieju.
23.o3.2olg - Wojewódzka Liga LZS w piłce siatkowej kobiet - lV

biorqcych udział}.

miejsce (na 6 drużyn

str. 10



o4.o4.2olg. ll Memoriał Jana Tomczyka w piłce siatkowej kobiet - l miejsce.

t5.Lz.zoLg - VII Memoriał Grzegorza Kamińskiego i Grzegorza Lizińczyka w Przedborzu

I miejsce.
GRUPA ORLIK STARSZY

01.05.05.2019 Turniej w Borkach,
L2.05.2OL9 Turniej w RadoszYcach,
19.05.2019 Turniej we Włoszczowie,

W okresie od 15.08-31,I2'2oL9 Drużyna brata udział w rozgrywkach o puchar Prezesa

Świętokrzyskiego lwiqzku Piłki Nożnej rozgrywajqc 5 turniejów (25 meczy), zajmujqc

ostatecznie 3 miejsce.
4. organizacja turnieiów w plłce nożnej dla dzieci, młodzieży i dorosłych.

Organizacja imprez sportowo rekreacyinych dla kobiet.
Z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet w dniu 09.03.2019 został zorganizowany

turniej pitki siatkowej kobiet.
Udział wzięto 6 drużyn ( łqcznie ok. 80 uczestników), druzyna GLKS Fałków zdobyła I miejsce.

W dniu 16.03.2019 zostat zorganizowany Maraton Aerobiku ,,Zdrowo i sportowo,

udziat wzięto 30 osób'
Gość specjaIny - instruktor fitness z Włoszczowy - Małgorzata Dziuba.

Wykład dietetyczki - Moniki Bartos _,,Magia Warzyw i owoców,,.

Zajęcia ,,Wyginam śmiało ciało,'_ Sy|wia Nowakowska.

Beauty Expert - kqcik kosmetyczny _ Magda|ena Motyka.
Pomiar i ana|iza składu ciała - BMl _ Maria Maślanka.

,,Siła różowej wstqżki,, _ Mar|ena Bernacka - P|uta.

W dniu 26.05.2019 odbyt się w Fatkowie Turniej or|ika Starszego - 5 druzyn

(ok. 60 uczestników).
W dniu I5.t2.2oL9 odbyty się Mistrzostwa Gminy w tenisie Stotowym -

40 uczestników:
Kobiety - kat. OPEN
Mężczyźni- kat. OPEN
Juniorki- do 16lat
Juniorzy - do 16 lat

22.L2.2ot9 odbyt się Świqteczny Turniej Piłki Nożnej Ha|owej dzieci - rocznik 2009 i

mtodsi- ok. 80 uczestników
f3.L2.2o1rg odbyt się ||| Świqteczny Turniej Pitki Nożnej Ha|owej _ seniorów - ok. 40

uczestników.
W 2019 roku na terenie Gminy Fałków odbyło się:

- ok. 200 godzin zajęć treningowych d|a wszystkich grup wiekowych,

- 14 pojedynczych meczy,
- 2 turnieje d|a kategorii or|ik Starszy _ pitka nożna chłopców,

- 1turniej z okazji Dnia Kobiet w pitce siatkowej- 60 uczestników,

- Maraton Fitness d|a kobiet - 30 uczestników,
- Mistrzostwa Gminy w Tenisie Stotowym - 40 uczestników,
- Świqteczny Turniej Pitki Noznej dzieci - rocznik 2009 i młodsi - 80 uczestników,

- ||| Świqteczny Turniej Piłki Nożnej Ha|owej - seniorzy - 40 uczestników,

Klub GLKS zajmował się również utrzymaniem i pie|ęgnacjq boiska sportowego W

Fałkowie _ koszenie, pielęgnacja, podlewanie oraz sprzqtanie'
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Dzięki współpracy z p. Łukaszem Maciejczykiem (pomoc w finansowaniu) udało się

wskrzesić i zgtosić drużynę pitki nożnej do rozgrywek Klasy B _ ce|em jest awans do wyższej

klasy rozgrywkowej.
W drużynie 90% sktadu stanowiq zawodnicy zamieszka|i na terenie Gminy Fatków.

poinformował Hubert Szymczyk.
K|ub GLKS Fatków nie opierał się w 2019 roku tylko na dotacji otrzymanej z Urzędu

Gminy w Fatkowie, a|e pozyskał równiez środki z innych źrode|.

W roku 2019 udato się pozyskać dotację w wysokości 9 500, ao zł z Ministerstwa

Sportu i Turystyki w ramach programu ,, Upowszechniania sportu różnych grup społecznych,,

na program ,, Fatkowski Fitness"
Rodzice trenujqcych dzieci również przyczyniIi się do dziatalności k|ubu poprzez

finansowanie ki|ku wyjazdów na mecze i zawody.

Statystyki

o łacznie We wszystkich sekcjach przeprowadzono ponad 180 godzin zajęć

treningowych, w których aktywnie uczestniczyło ok 50 osób w wieku od 6-60 |at,

o ho terenie Gminy zorganizowano: 2L różnego rodzaju imprez sportowych: 14

pojedynczych meczy oraz 7 większych imprez sportowych, w których uczestniczyto

ponad 400 uczestników,
o zawodnicy bra|i udziat w 33 róznych imprezach poza terenem Gminy reprezentujqc

k|ub i Gminę na terenie powiatu, województwa i kraju.

5 startów - Piotr Koń,

4 mecze - grupa młodzieżowa piłki nożnej_ junior starszy

8 wyjazdów _ 40 meczy grupa dziecięco _ młodzieżowa W pitce nożnej,

If meczy - klasa B seniorów,
4 starty - piłka siatkowa,

|nformacje o działalności GLKS ( prasa i media):

- profil GLKS Fatków - Facebook,
- portal tkn.f4,
- Tygodnik Konecki oraz konecki.pl,
- Echo Dnia,
'Finansowanie:

) Dotacja z Urzędu Gminy Fatków - 50.000 zł,

) Mata dotacja z Urzędu Gminy Fałków _ 8. 500 zt,

) Dotacja Ministerstwa Sportu iTurystyki - 9' 000 zt,

) Sktadki cztonkowskie i darowizny - ok. 8.000 zł,

Razem - ok. 76 000 zł.

Plany na 2020 rok:

) Pozyskanie dotacji z Urzędu Gminy - do 31 stycznia.

) Udział drużyny siatkarskiej kobiet w Lidze LZS, Turniejach Pitki Siatkowej.
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organizacja imprez d|a mieszkańców terenu Gminy Fatków - Turnieje Piłki Nożnej

Halowej, wakacyjny Turniej Piłki Nożnej (Fatków, Czermno), Mistrzostwa Gminy w

Tenisie stołowym itp.

Udział drużyn GLKS Fatków w imprezach organizowanych przez inne podmioty:

Turnieje, Liga, lgrzyska LZS letnie i zimowe.

organizacja turniejów (3, 4) oraz wyjazdy młodszych grup dziecięcych pitki noznej na

rozgrywki zwiqzkowe I ub tu rnieje okolicznościowe.
) Prowadzenie zajęć treningowych i udziat w profesjona|nej

sparringi, zakup sprzętu sportowego'
|idze juniorów SZPN - |iga,

) Wspieranie czotowego zawodnika w biegach górskich - Piotra Konia,

) Prowadzenie zajęć aerobiku/fitness d|a kobiet z terenu

Będqc przy gtosie Hubert Szymczyk ponowił prośbę o zakup piłkochwytow.

Stwierdził on,Że potrzeba zakupu podyktowana jest zwiększeniem bezpieczeństwa

zawodników podczas meczy odbywajqcych się na boisku w Fatkowie.

W uzupełnieniu dodał on, iewedtug posiadanych w tym zakresie informacji obecnie istniejq

moż|iwości zakupu pitkochwytów w niższej cenie.

Następnie zwrócit się on zakup farby i pędz|i do pomalowania ogrodzenia boiska sportowego

w Fatkowie, jak poinformowat ogrodzenie zostanie pomalowane we wtasnym zakresie przez

Klub.
Komisja pozytywnie zaopiniowała wnioski Prezesa Gminnego Ludowego K|ubu

Sportowego w Fatkowie.
Na zakończenie Hubert Szymczyk udzielił dodatkowych wyjaśnień i odpowiedziat na

pytania dotyczqce omawianego tematu'
Sprawozdanie stanowi zatqcznik nr 7 do niniejszego protokotu'

Ad.pkt.10.

Ko|ejny punkt porzqdku posiedzenia dotyczqcy p|anów pracy na 2ofo rok zostat

zrea|izowanY przv omawianiu sprawozdań z działaIności poszczegó|nych jednostek za fol9

rok.

Referujqcy zapozna|i wówczas z p|anami pracy jednostek na rok fofo.

Ad.pkt.11
." W ko|ejnym punkcie posiedzenia g|os zabrała Sekretarz Gminy Barbara Bade|ska,

która omówiła projekty uchwał na najb|iższq sesję Rady Gminy.

W sprawie okreś|enia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Fatków na rok szko|ny

2019lfjfo.
Jak poinformowała zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami gmina ma obowiqzek zapewnienia

dzieciom z niepełnosprawnościami bezpłatnego transportu i opieki do pIacówek

oświatowych.
Projekt uchwały dotyczy zwrotu kosztów przejazdu ucznia niepełnosprawnego i jego

opiekuna do przedszkola, oddziału przedszko|nego w szkole podstawowej lub do ośrodka

u mozIiwiajqcego rea I izację obowiqzku przedszkolnego lu b szkoI nego.

Pomiędzy Wójtem Gminy a rodzicem lub opiekunem takiego dziecka (po warunkiem, że

zapewniajq oni dowożenie dziecka) zawierana jest stosowana umowa.
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Jednym z czynników zwrotu kosztu dowozu dziecka okreś|onym w stosowanym wzorze do

umowy jest średnia cena pa|iwa w Gminie Fałków okreś|ana przez Radę Gminy na każdy rok

szkolny,

Jak da|ej poinformowała Barbara Bade|ska na terenie Gminy Fałków jest jedna stacja pa|iw.

Na rok szko|ny foLg/fofo do wyliczenia średniej ceny jednostki pa|iwa w Gminie Fatków w

dniu 27 stycznia 2020 roku ( data opracowania projektu uchwały) przyjęto ceny z tej stacji

paIiw: o|eju napędowego' benzyny i autogazu.

Będqc przy głosie Barbara Bade|ska udzie|iła dodatkowych wyjaśnień w omawianym temacie.

Następnie Sekretarz Gminy omówita projekt ko|ejnej uchwaty.

Zgodnie z Wprowadzonymi przepisami W ustawie o samorzqdzie gminnym grupa

mieszkańców posiadajqcych czynne prawo wyborcze do danej rady gminy będzie mogta

z|oŻyć projekt uchwaty w określonej tematyce

Tematy okreś|one w tych projektach nie mogq na|eżeć do kompetencji innych organów np.

Wójta Gminy poinformowała Barbara Bade|ska.

Ustawa o samorzadzie gminnym okreś|a |iczebność grupy mieszkańców występujqcych z

obywateIskq inicjatywq uchwatodawcza.

Projekt takiej uchwaty będzie musiat stać się przedmiotem obrad rady gminy na najb|izszej

sesji po złożeniu projektu, a|e nie później niż po upływie 3 miesięcy od dnia jego ztożenia.

Przepisy ustawy o samorzqdzie gminnym nałozyty ma Radę Gminy między innymi obowiqzek

okreś|enia W drodze uchwały zasad wnoszenia inicjatyw obywateIskich, tworzenia

komitetów inicjatyw uchwatodawczych a także formaInych wymogów, jakim musZq

od powiadać składane projekty'

Będqc przy głosie Sekretarz Gminy przybIiżyła równiez zasady tworzenia komitetów

uchwałodawczych.

Barbara Bade|ska poinformowała również, ze na najb|iższq sesję Rady Gminy

przygotowywany jest projekt uchwały w sprawie zwo|nień w podatku od nieruchomości'

Dotyczy to podatników obrębów geodezyjnych Budy, Smyków i Stanistawów, w których

przeprowadzona zostata modernizacja ewidencji gruntów i budynków.

W Wyniku tej modernizacji doszło do sytuacji, ze część gruntów przypisanych w wymiarze

podatku, jako ro|ne znajduje się pod drogami.

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który poruszył sprawę nieprawidtowości, jakie

występujq na terenie Gminy w zwiqzku z prowadzonymi pracami w zakresie świattowodów.

Jak wynika z uzyskanych informacji projektem tym nie zostaty objęte cate miejscowości ty|ko

ich część.

W zwiqzku z tym Wójt zwrócił się o przekazywanie do Urzędu Gminy zaobserwowanych w

terenie nieprawidtowości W tym zakresie.

Jak dalej poinformował Wójt projekt ten rea|izowany jest przez Urzqd Marszatkowski w

Kie|cach i pismo dotyczqce zgłoszonych nieprawidłowości zostanie tam skierowane.

Będqc przy gtosie Wójt poinformowat o zap|anowanej na dzień 1 |utego 2020 roku

uroczystości 50 |ecia pożycia małżeńskie go f5 par matzeńskich z terenu Gminy.
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Uroczystość rozpocznie się Mszq świętq o godzinie 10.30 w Koście|e ParafiaInym w Fatkowie.

Dalsza część uroczystości ( wręczenie odznaczeń, poczęstunek) odbędzie się w Zajeździe

,,Podzamcze" w Fatkowie.

o godzinie 14'oo zap|anowany zostat koncert 3 tenorów finansowany ze środków Loka|nej

Grupy Dziatania w Łopusznie oraz Urzędu Gminy w Fatkowie.

Kontynuujqc swojq wypowiedź Wójt zachęcit do skorzystania z moż|iwości wystuchania tego

koncertu.

W da|szej części tego punktu Wójt poinformowat o skardze dotyczqcej braku dziatań

Wójta w sprawie |ikwidacji ,,dzikich wysypisk śmieci,, w miejscowości Czermno.

Skargq wptynęta do Wojewódzkiego lnspektoratu ochrony Środowiska w Kie|cach od Marl|a-

Med. Centrum Zdrowia i Rehabilitacji Mariola Konieczna Czermno, ul. Osnowa 99 A i Henryk

Konieczny Zakład Tworzyw Sztucznych iWyrobów Różnych ,,HEKo,, Czermno ul. osnowa 6]..

Zgodnie z wtaściwościq WloŚ w Kie|cach skargę przesłat do Przewodniczqcego Rady Gminy w

celu jej rozPatrzenia.

Kolejnym tematem poruszonym przez Wójta był remont mostu w Starzechowicach i

Sępie.

Jak poinformował Wójt w zwiqzku z pi|nq potrzebq remontu obu mostów podyktowana

bezpieczeństwem użytkown ików d rogi za mówione zostaty płyty żelbetonowe.

Następnie głos zabrata Wiceprzewodniczqca Rady Gminy Mary|a Domańska, która

w trosce o rozwój miejscowości Czermno zwróciła się do Wójta, aby przekonat on do budowy

sk|epu Biedronka w Czermnie zamiast w Fałkowie.

Wójt wyjaśni,l, Że na |oka|izację Biedronki nie ma on wptywu, ponieważ inwestycję

realizuje prywatny przedsiębiorca.

Grunty pod budowę sk|epu nie zostały zakupione od Gminy, |ecz od prywatnych wtaścicie|i.

Radna E|żbieta śliwińska również poparta wypowiedź Wiceprzewodniczqcej Rady w

tym temacie.
Następnie Maryla Domańska zwrócita się o rozwiqzanie istniejqcego od wie|u |at

problemu z ciekiem wodnym ,,Struga" w Czermnie
" Wójt wyjaśnił, że gdyby byta w poprzednich |atach zgoda wszystkich mieszkańców to

pryz okazji budoWy kana|izacji w Czermnie prob|em ,,Strugi,, bytby rozwiqzany

Będqc przy gtosie Wójt poinformował o prob|emie, jaki byt z komuna|izacjq tego

terenu, który trwał kilka |at.

od kilku miesięcy ,,Struga,, stanowi wtasność jednostki oSP w Czermnie jednak

jednostka nie posiada środków finansowych do zagospodarowania ,,Strugi,,'

Ponadto naIeży okreś|ić sposób zagospodarowania ,,Strugi,,, ponieważ zdania mieszkańców w

tym temacie sq podzie|one.

Radna Elżbieta Ś|iwińska zwrócita uwagę, że, mimo iż osP jest od ki|ku miesięcy

właścicielem ,,Strugi,, to nic dotqd tam nie zrobiono, można byto zadbać o ten teren bez

wktadu finansowego.
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W da|szej dyskusji dotyczqcej zagospodarowania ,,Strugi,, zarówno radna E|zbieta

Śliwińska jak i Wiceprzewodniczqca Rady Gminy Mary|a Domańska sugerowaty, aby

mieszkańcy wypowiedzie|i się w tym temacie'

Sekretarz Gminy wyjaśnita, ze przy okazji dostarczania nakazów płatniczych na foŻo

rok sottysi mog|iby w tej sprawie przeprowadzic rozeznanie wśród mieszkańców.

Propozycja została zaakceptowana i Mary|a Domańska zgodziIa się na

przeprowadzenie rozeznania w tym temacie wśród mieszkańców sołectwa Czermno Ko|onia'

Kończqc temat zagospodarowania ,,Strugi,, głos ponownie zabrat Wójt, który wyjaśnit,

Że ochotnicza Straz Pożarnych W Czermnie może przekazać Urzędowi Gminy teren

nieruchomości ,,Struga,, wówczas na zagospodarowanie te8o terenu można będzie

wydatkować środki z budżetu Gminy.

Następnie głos zabrat Przewodniczqcy Komisji Bogustaw Bartos zwrócił się do Wójta

Gminy z zapytaniem, kiedy p|anowana jest budowa kana|izacji do Porqbki.

Wójt wyjaśnił,ze może to być wzięte pod uwagę przy projektowaniu ko|ejnych |inii

ka nalizacyjnych.

W zwiqzku ztYm, że jest to teren kolejowy zamknięty w tym przypadku musi być również

zainteresowanie ze stronY PKP.

Następnie Bogustaw Bartos zwrócit się o wyjaśnienie jak wyglqda sprawa wiaduktu

kolejowego na drodze Olszamowice - Studzieniec.

Wójt wyjaśnit, że został wykonany przeg|qd wiaduktu oraz ksiqżka obiektu przez firmę

do tego uprawnionq.

Gmina otrzyma za|ecenia od Wojewódzkiego |nspektora Nadzoru Budow|anego, co do

da|szych działań zwiqzanych z tym wiaduktem.

Radny Bartos zwrócił się również z zapytaniem, co z odcinkiem drogi od nastawni do

Szreniawy.
Wójt poinformował, że jest to droga techno|ogiczna i o i|e mu wiadomo w toku jest

postepowanie sqdowe PKP z wykonawca tej drogi.

Radna E|żbieta Śliwińska zwróciła się o wyjaśnienie jak wyg|qda sprawa zgtaszanego

przóz niqprob|emu z kanaIizacjq w miejscowości Czermno.

Wójt poinformowat, że zgodnie z ustaleniami w terenie odbyło się spotkanie z

wykon awcq ka n a Iizacji, którem u przekaza no istniejqce p robIemy.

Jeże|i sytuacja nie u|egnie poprawie a wykonawca nie usunie awariito zrobito Gmina,

kosztami obciqżony zostanie wykonawca, poniewaz urzqdzenia sa na gwarancji.

Wiceprzewodniczqca Rady Gminy zwrócita się z zapytaniem o moż|iwość podtqczenia

się do kana|izacji sanitarnej budowanej w kolejnych latach zainteresowanych mieszkańców

Czermna Kolonii.

Wójt wyjaśnił, ze istnieje moż|iwość podtqczenia ciśnieniowo poprzez budowę

przydomowej przepompowni ścieków.
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Ko|ejnym tematem poruszonym podczas posiedzenia przez radnq E|żbietę Ś|iwińskq

był powtarzajqcy się nadal prob|em z brakiem |ekarza w ośrodku Zdrowia w Czermnie, czego

nie można powiedzieć o Mr||a - Med. dziatajqcym w Czermnie stwierdzita radna.

lstniejqca sytuacja powoduje utrudnienia dIa mieszkańców szczegó|nie osób starszych.

Wyjaśnień w tym temacie udzie|ił Wójt poińformowat, że prowadzone były rozmowy,

w których uczestniczył również Przewodniczqcy Rady Gminy z |ekarzami między innymi

( Mikq i Kowa|em i Katwińskim), którzy nie wyrazi|i zgodny na zatrudnienie.

Będqc przy tym temacie Wójt poinformowat, że radni, jeże|i majq takie moż|iwości mogq

również wtqczyć się w poszukiwanie lekarzy.

Ad.pkt.12.
W zwiqzku ze zrealizowaniem porzqdku posiedzenia Przewodniczqcy Komisji

podziękowat wszystkim za udziat i zamknqł posiedzenie.

Na tym protokót zakończono.

Protokółowata:

INsPŁKToR
rnen'ilH"m
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